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OSNOVNA ŠKOLA  VLADIMIR BOSNAR 
             STUBIČKE TOPLICE 
Strmečka cesta 5 a 
STUBIČKE TOPLICE 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  16. sjednice Školskog odbora održane dana  30. siječnja 2019. godine 
u prostorijama Osnovne škole Vladimir Bosnar Stubičke Toplice, Strmečka cesta 5 a. 

 
Sjednici su bili nazočni članovi Školskog odbora: Monika Grabušić, Željka Kovačević 
Prosenik, Mirjana Lolić,  Ružica Kasun, Stanislava Erdelja i Andrijana Fekonja. 
Sjednici nije nazočio Tomislav Mlinarić, opravdano. 
Sjednici su nazočili  ravnateljica škole Brigitte Gmaz i Josip Beljak, načelnik Općine Stubičke 
Toplice. 
Zapisničarka: Mirjana Lolić. 
Početak: u 16,30 sati. 
Sjednicu je otvorila predsjednica Školskog odbora Monika Grabušić, pozdravila nazočne, 
konstatirala da sjednici nazoči 6 od 7 članova Školskog odbora te da se mogu donositi 
pravovaljane odluke, te predložila sljedeći 
 

D n e v n i   r e d: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Školskog odbora, 
2. Donošenje Odluke o prihvaćanju Statuta Osnovne škole Vladimir Bosnar 

Stubičke Toplice, 
3. Pitanja i prijedlozi. 

 
Dnevni red  je usvojen jednoglasno -  šest (6) glasova za. 

          
Ad 1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Školskog odbora. 
 
Zapisnik sa 15. sjednice Školskog odbora  usvojen  je jednoglasno -  šest (6) glasova za. 
 
 
Ad 2. Donošenje Odluke o prihvaćanju Statuta Osnovne škole Vladimir Bosnar 
          Stubičke Toplice. 
Temeljem prethodne  suglasnosti  Općinskog vijeća općine Stubičke Toplice od 20.prosinca 
2018. godine, Školski odbor jednoglasno je šest (6) glasova za donio sljedeću: 
 

O D L U K U 
 

I. 
Prihvaća se  Statut Osnovne škole Vladimir Bosnar Stubičke Toplice, Strmečka cesta 5 

a, KLASA: 003-05/18-01/2, URBROJ: 2113/03-380-33-18-1. 
 
                                                             II. 
Statut će se objaviti na oglasnoj ploči Škole dana 31. siječnja 2019. godine, te danom 

objave stupa na snagu. 
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Ad 3. Pitanja i prijedlozi. 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda načelnik Općine Stubičke Toplice Josip Beljak informirao je 
članove Školskog odbora o dogradnji škole sa 6 učionica plus jedna učiona za produženi 
boravak, ukoliko bi bilo interesa sa organiziranjem skupine produženog boravka, a također bi 
se izgradio prostor za radionicu domara te arhivu škole, 
Dogradnjom škole istakao je načelnik Josip Beljak stekli bi se uvjeti za rad škole u jednoj 
smjeni. Radovi na dogradnji započeli bi u lipnju 2019. godine. Načelnik je naveo da je također 
u planu proširenje školskog parkirališta jer je ispod škole otkupljeno zamljište za tu namjenu. 
 

Dovršeno u 16,45. 
 
  
Zapisničarka:                   Predsjednica  Školskog odbora: 
Mirjana Lolić          Monika Grabušić 


